
Komisja Oświaty i Spraw Publicznych 

 

Protokół nr 3 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 20 sierpnia 2024 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 20 sierpnia 

2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:12 tego samego dnia. 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Marcin Krzysiak - Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników 

posiedzenia o wpisanie się na listę obecności. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, 

Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski,  

Sekretarz Gminy Pani Anna Witek,  

Dyrektorzy placówek oświatowych i kulturalnych, 

Pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Łukasz Lewandowski 

4. Mirosław Napieracz 

5. Angelika Obielak 

6. Mateusz Obielak 

7. Marcin Pech 

8. Tomasz Pluciński 

9. Małgorzata Wachowiak 

10. Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej spóźnił się 4 minuty.  

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak przedstawił porządek 

posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na 

rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Uwag, pytań, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że informacja o przygotowaniu 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 jest w materiałach na eSesji. 

Informację przygotował Wydział Oświaty, Kultury i Sportu. Podziękował za przygotowanie 

informacji Kierownikowi Wydziału OKiS oraz dyrektorom placówek oświatowych.  

Pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że informacja o przygotowaniu 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 została przyjęta przez komisję, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat. 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że projekt uchwały jest w materiałach 

na eSesji i został przygotowany przez Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 

Środowiska. 

Pytań nie było. 

Z powodów technicznych Przewodniczący Komisji zarządził reasumpcję głosowania.  

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na 

rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do 

nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że projekt uchwały jest w materiałach 

na eSesji. Do Rady Miejskiej Dębna w dniu 12.07.2024 r. wpłynęła skarga z dnia 07.07.2024r. na 

Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Dębnie im. Antoniego Dobrowolskiego. Skarga 

została przekazana przez Burmistrza Dębna pismem z dnia 12.07.2024 r.; Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dębna przekazał skargę do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej Dębna. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w dniu 13.08.2024r., 

na którym była rozpoznawana skarga. Wnoszący skargę skarżył się na Panią Dyrektor Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy w Dębnie za zablokowanie jego osoby na portalu społecznościowym, 

co ogranicza jego prawa do informacji o wydarzeniach w bibliotece i takie działanie stanowi 

przejaw łamania Konstytucji Polskiej według skarżącego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

rozpoznając skargę na Dyrektora Biblioteki uznała skargę za bezzasadną. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie (skarga bezzasadna) 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy im. Antoniego Dobrowolskiego w Dębnie, 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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5. Sprawy różne. 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał, jak przedstawia się na dzień dzisiejszy sprawa budowy 

boiska ze sztuczną nawierzchnią. 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jesteśmy na etapie 

przygotowywania specyfikacji, do końca tygodnia powinna już być cała dokumentacja zebrana. 

Nie ma na to zabezpieczonych pieniędzy. 

 

Dyskusja pomiędzy Radnym Łukaszem Lewandowskim, a Burmistrzem Dębna Wojciechem 

Czepułkowskim w temacie boiska. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak W związku  

z wyczerpaniem się porządku posiedzenia zamykam posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych i dziękuję Państwu za udział.  

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

 

                Marcin Krzysiak 
 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Monika Gubała 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 


